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Święto miasta
Tak się bawił  
Konstantynów!

W sobotę, 3 września zobaczyliśmy 
zespoły Milano i Zakopower, ale 
główną gwiazdą wieczoru był Kamil 
Bednarek, którego występ przepeł-
nił pozytywną energią wszystkich, 
spędzających ten wieczór na sta-
dionie przy pl. Wolności. 

Święto Miasta otworzył burmistrz Konstan-
tynowa Łódzkiego Robert Jakubowski wraz 
z przewodniczącą rady miejskiej Jadwigą 
Czekajewską i zaproszonymi gośćmi, wśród 
których byli m.in. posłowie Paweł Bejda, 
Dariusz Joński, Marek Matuszewski i Paweł 
Rychlik, senator Maciej Łuczak, prezydent 
Łodzi Hanna Zdanowska, starosta Krzysz-
tof Habura, wójt gminy Pabianice Marcin 

Wieczorek i przewodniczący rady miejskiej  
w Pabianicach Krzysztof Rąkowski. Wszy-
scy życzyli konstantynowianom dobrej za-
bawy. I te życzenia się spełniły, bo pogoda  
i humory dopisały.

Święto Miasta już tradycyjnie było okazją 
do uroczystego wręczenia tytułów „Zasłu-
żonego dla Miasta Konstantynowa Łódzkie-
go”. W tym roku rada miejska uhonorowa-
ła nimi Roberta Szklennika – znakomitego 
trenera i pedagoga, niekwestionowanego 
ojca konstantynowskiej piłki ręcznej, oraz 
Mirosława Sobieraja – przedsiębiorcę, an-
gażującego się w rozwój konstantynowskiej 
przedsiębiorczości oraz wspieranie sportu  
i kultury. Ciąg dalszy str. 2.
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Święto miasta
Tak się bawił Konstantynów!
Podczas imprezy dostępna była strefa ga-
stronomiczna, stanowiska z animacjami dla 
dzieci, dmuchańce i trampoliny. Nie brako-
wało pokazów tanecznych i sportowych. 
Na scenie zaprezentowała się kapela po-
dwórkowa „Konstantynowiacy”, a także 
uczniowie Szkoły Podstawowej nr 1 w Kon-
stantynowie Łódzkim, którzy przedstawili 
inscenizację z elementami pantomimy pt. 
„Balladomania”.

Konstantynów bawił się świetnie, o czym 
świadczy frekwencja. Jak zwykle nie za-
wiedliście i tłumnie przybyliście na stadion 
Centrum Sportu i Rekreacji, dlatego już pla-
nujemy przyszłoroczną imprezę. Do zoba-
czenia!
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Nowy skatepark hitem wakacji!
Wyczekiwany z niecierpliwością przez dzieci i mło-
dzież z Konstantynowa Łódzkiego skatepark został 
otwarty na początku lipca. Dzięki temu stał się 
niewątpliwie największą atrakcją w te wakacje. 

Nowy skatepark powstał na miejscu sta-
rego, który znajdował się na terenie CSiR 
przy placu Wolności. Modernizacja targo-
wiska miejskiego i przeniesienie handlu 
wymusiły tymczasowe zamknięcie obiek-
tu w 2020 roku. Wtedy miasto obiecało, 
że wybuduje nowy, profesjonalny obiekt  
i słowa dotrzymało.

Bardzo dobra współpraca urzędu z wyko-
nawcą – firmą Skateparki.pl sprawiła, że 
obiekt gotowy był wcześniej, niż przewi-
dywała to umowa. Dzięki temu konstan-
tynowska młodzież mogła cieszyć się ska-
teparkiem praktycznie od pierwszych dni 
wakacji. 

Na uroczyste otwarcie zaprosiliśmy zna-
komitych riderów – mistrzów hulajno-
gi i deskorolki – Olafa Żołnę, Krzysztofa 
Dymnickiego, Daniela „Blachę” Sobczyka 
oraz Kamila Zabielskiego. Zaprezentowane 
przez tę czwórkę triki zrobiły na publiczno-
ści ogromne wrażenie. Całość komentował 
natomiast Piotr Dabov, legenda polskiej de-
skorolki i aktywny działacz na rzecz rozwoju 
tej dyscypliny od początku jej istnienia, za-
łożyciel Łódź Skate Club, Super Skate Szkół-
ki, firmy Pogo i wydawca tematycznego ma-
gazynu Dizastermag. 

- Z wcześniejszego skateparku korzystało 
dużo osób, ale nie dało się robić trików, bo 
był za mały. Teraz będziemy mogli się roz-
wijać – mówili podczas otwarcia obiektu 
deskorolkarze.

Satysfakcji i zadowolenia z oddania do użyt-
ku skateparku nie kryje burmistrz Robert Ja-
kubowski: 

– Celem, jaki nam przyświecał, kiedy pla-
nowaliśmy budowę tego obiektu, było po-
wstanie miejsca, które będzie zachęcało 
do tego, żeby po wielomiesięcznej izolacji 
spowodowanej pandemią, dzieci wyszły  

- Skatepark to miejsce dla młodych ludzi, którzy aktywnie jeżdżą 
na różnych sprzętach – od deski, przez rolki po BMX-y i hulajno-
gi, dlatego koncepcja graficzna była prosta – jest żywo, kolorowo 
i energetycznie – tłumaczy Kruk.

z domu, oderwały się 
od komputera, spę-
dziły czas na świeżym 
powietrzu i poprawiły 
swoją sprawność fi-
zyczną. 

Dziś już wiadomo, że 
cel ten został osią-
gnięty. W wakacje ze 
skateparku korzystało 
dziennie średnio 150 
osób. Pierwsi miłośni-
cy deskorolek, hulaj-
nóg i BMX-ów poja-
wiali się już wczesnym 
rankiem, a ostatni jaz-
dę kończyli późnym wieczorem. To miejsce 
przyciąga zarówno najmłodszych jak i tych 
trochę starszych mieszkańców Konstan-
tynowa, ale nie tylko. Podobnego, równie 
dużego i nowoczesnego, obiektu nie ma w 
całym powiecie pabianickim, dlatego kon-
stantynowski skatepark chętnie odwiedzają 
mieszkańcy okolicznych miejscowości. 

- Jak najbardziej jest to trafiona inwesty-
cja – napisała jedna z internautek. Mój syn 
mógłby jeździć tam cały dzień, a oko się 
cieszy na widok młodzieży spędzającej ak-
tywnie czas. 

Miejsce zachwyca również genialnymi gra-
fikami, które wykonał Adam Wirski, murali-
sta znany bardziej jako KruK Maluje. Wzrok 
przyciągają przede wszystkim dwa elemen-
ty - arbuzowy bowl i cytrynowy quarter.

Dobór grafiki nie jest przypadkowy, bo po-
kazuje ona, gdzie nabierać prędkości i robić 

triki. Łagodne, płyn-
ne linie oznaczają 
najazdy na rampy, 
z kolei linie ostre 
wskazują miejsca 
wykonywania bar-
dziej skomplikowa-
nych trików. 

W trosce o bezpie-
czeństwo korzy-
stających z nowe-
go obiektu miasto 
wspólnie z Centrum 
Sportu i Rekre-
acji zorganizowało 
bezpłatne warsz-
taty deskorolkowe, 
które poprowadził 
doświadczony, li-
cencjonowany in-
struktor z Super 
Skate Szkółki Piotra 
Dabova. Każdy, kto 
chciał spróbować swoich sił pod okiem 
szkoleniowca, mógł to zrobić przez całe wa-
kacje. Brak własnego sprzętu nie stanowił 
problemu, bo szkółka zapewniała deskorol-
ki, kaski, ochraniacze na kolana i oczywiście 
doskonałą zabawę! 

- Jak byłem nastolatkiem, nie było skateparków – przyznał 
Dabov. Jeździło się wtedy w przejściach podziemnych. Po-
tem były proste rampy, a teraz mamy pięknie zaprojektowa-
ny park, na którym można wykonywać bardzo dużo ewolucji. 
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Skatepark kosztował 1 mln zł, w tym  
340 tys. zł stanowiło dofinansowanie ze 
środków zewnętrznych, przeznaczonych 
na przeciwdziałanie skutkom pandemii 
koronawirusa, które gmina Konstantynów 
Łódzki otrzymała w konkursie „Rosnąca 
odporność”. 

Oprócz codziennej amatorskiej jazdy 
obiekt będzie mógł być również wykorzy-
stywany przez bardziej doświadczonych 
riderów. W planach jest organizacja zawo-
dów sportowych. 

Od sierpnia CSiR kieruje Łukasz Stencel. Nowy dyrektor ma 40 
lat i jest absolwentem studiów magisterskich na kierunku 
administracji publicznej. Ukończył też m.in. podyplomo-
we studia MBA in Community Management oraz stu-
dia menedżerskie w zakresie zarządzania obiektami 
sportowymi i pozyskiwania funduszy unijnych. 

Przez ostatnie lata był kierownikiem Referatu Spor-
tu i Programów Oświatowych w Urzędzie Miejskim 
w Pabianicach. W tym czasie zorganizował wiele 
wydarzeń sportowych i imprez rekreacyjnych. Sku-
tecznie pozyskiwał zewnętrze środki i koordynował 
projekty unijne. Jest członkiem powiatowej i miejskiej 
rady sportu w Pabianicach, a także radnym powiatowym 
i od 12 lat pełni funkcję przewodniczącego Komisji Spraw 
Obywatelskich, Promocji oraz Rozwoju Powiatu. 

Sportem zajmuje się nie tylko zawodowo, ale również prywatnie. Jego ulubioną dyscy-
pliną, którą zresztą sam trenował, jest piłka nożna. Mocno kibicuje siatkarzom, próbował 
też swoich sił w tenisie stołowym. Zamiłowanie do sportu z sukcesem przekazuje swoim 
synom. Jako dyrektor Centrum chciałby „zaszczepić” je również mieszkańcom naszego 
miasta. 

- Obiekty CSiR w Konstantynowie Łódzkim mają bardzo duży potencjał, a ja chcę go jesz-
cze lepiej wykorzystać - zorganizować więcej atrakcji, turniejów, zawodów sportowych, 
warsztatów czy zajęć otwartych dla wszystkich – mówi Łukasz Stencel. Liczę też na do-
brą współpracę z klubami sportowymi.

Trzymamy więc za słowo i czekamy na nowe emocjonujące wydarzenia sportowe w na-
szym mieście.

Nowy dyrektor  
Centrum Sportu i Rekreacji

Konstantynów Łódzki 
może być dumny. Pan 
Piotr Kowalewski, nasz 
Honorowy Obywatel, 
już po raz 17. został 
Mistrzem Europy! Zło-
ty medal zdobyty pod-
czas Mistrzostw Europy 
Masters w podnoszeniu 
ciężarów 2022 robi wra-
żenie. Serdecznie gra-
tulujemy panu Piotrowi  
i podziwiamy za hart du-
cha oraz niegasnący za-
pał. Brawo!

Burmistrz przyznał stypendia sportowe
Otrzymali je Maria Karolak i Kamil Michalak reprezentujący KKS WŁÓKNIARZ Konstan-
tynów Łódzki w podnoszeniu ciężarów. Maria zdobyła srebrny medal podczas Mistrzostw 
Polski Juniorek i Juniorów do lat 20, a Kamil brązowy. Ale to nie jedyny sukces! Marysia  
z 25. Ogólnopolskich Igrzysk LZS Frankfurt nad Odrą/Słubice wróciła ze złotem,  
a wszystko to pod czujnym okiem dumnego trenera Jerzego Jaśniaka. Gratulujemy i ży-
czymy kolejnych osiągnięć! 

Mamy Mistrza Europy!
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To jedno z największych, najważniejszych  
i najdroższych przedsięwzięć w historii 
Konstantynowa Łódzkiego. Przy Szkole 
Podstawowej nr 1 powstaje duża baza spor-
towo – edukacyjna. Wyłoniona w przetargu 
Grupa Ekoenergia, której miasto powierzyło 
to zadanie, otrzymała na realizację prac 21 
miesięcy, czyli do końca marca 2024 roku.
Skala przedsięwzięcia jest ogromna. Ucznio-
wie zyskają przede wszystkim Fun Labora-
tory, nowoczesny obiekt, w skład którego 
wejdzie m.in. planetarium.

- Niewątpliwie zmieni ono diametralnie 
sposób przekazywania wiedzy, która nie 
będzie już tylko wiedzą z podręczników. 
Możliwe staną się pokazy astronomiczne 
nieba w czasie rzeczywistym czy pokazywa-
nie obiektów astronomicznych w zbliżeniu. 
Sam repertuar edukacyjny pokazów będzie 
natomiast bardzo zróżnicowany. Słowem 
– stworzymy drugie Centrum Nauki Ko-
pernik, tylko na mniejszą skalę – mówi Ro-
bert Jakubowski, burmistrz Konstantynowa 
Łódzkiego.

W planetarium znajdzie się m.in. kino sfe-
ryczne, umożliwiające płynne i szybkie po-
kazy obrazów kosmosu, a sam obiekt po-
mieści jednocześnie około 30 dzieci, czyli 
typową klasę.
Fun Laboratory to jednak nie tylko pla-
netarium, ale też 5 sal dydaktycznych do 
nauczania eksperymentalnego. Będą to 
następujące pracownie: geograficzno–bio-
logiczna, chemiczno–fizyczna, informatycz-
na oraz dwie językowe. Wszystkie zostaną 
wyposażone w multimedia i nowoczesny 
sprzęt komputerowy. W pracowniach tych 

Budujemy halę sportową, 
planetarium i nowe sale dydaktyczne!

uczniowie będą mieli możliwość prowa-
dzenia obserwacji, doświadczeń i ekspery-
mentów.
W dwukondygnacyjnym budynku Fun La-
boratory znajdą się również m.in. pokój na-
uczycielski, szatnie, toalety i pomieszczenia 
gospodarcze.

 - W ramach inwestycji powstaną też inne 
obiekty, m.in. pełnowymiarowa hala wido-
wiskowo – sportowa. Będzie można tam 
grać w siatkówkę, koszykówkę, piłkę ręcz-
ną, badmintona i tenisa ziemnego – wylicza 
burmistrz Robert Jakubowski. - W obiek-
cie przewidziano 240 miejsc siedzących  
i 100 stojących. Natomiast 
na szczytowej ścianie hali 
miłośnicy wspinaczki będą 
korzystali ze ścianki wspi-
naczkowej.

Ponadto wykonawca pobu-
duje czterotorową bieżnię o 
długości 200 metrów wraz 
z prostą o długości 60 me-
trów oraz boisko piłkarskie 
wewnątrz bieżni.

Co zrozumiałe, zmieni się 
cały teren wokół szkoły.  
W planach jest mnóstwo 
nasadzeń, budowa miejsc 
postojowych, w tym dla 
osób niepełnosprawnych  
i dla autokaru.
Pierwsze prace polegające 
na rozbiórce starego budyn-
ku gospodarczego szkoły 
rozpoczęły się w sierpniu. 

Istniejący plac zabaw przeniesiono na teren 
ekopracowni. Mimo utrudnień związanych 
z budową wszystkie zajęcia w nowym roku 
szkolnym będą odbywały się zgodnie z har-
monogramem.  

Umowa z wykonawcą inwestycji, w for-
mule „zaprojektuj i wybuduj”, opiewa na 
27.988.091 zł. 12 mln zł gmina pozyskała  
z Rządowego Funduszu Polski Ład – Pro-
gram Inwestycji Strategicznych, 2 mln zł 
z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokal-
nych, a 3,3 mln zł Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Łódzkiego na 
lata 2014 – 2020.
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Konstantynów Łódzki po raz kolejny pozyskał dodatkowe pienią-
dze z Rządowego Funduszu Polski Ład. Tym razem środki, o które 
samorządy mogły się starać w ramach Programu Inwestycji Stra-
tegicznych, były przeznaczone dla obszarów popegeerowskich, 
dlatego skorzystają z niego mieszkańcy Rszewa. 

Pozyskane blisko 2 miliony złotych miasto przeznaczy na grun-
towną przebudowę oczyszczalni ścieków znajdującej się na tere-
nie wspólnoty mieszkaniowej „Rszew”. Budowla powstała jeszcze 
w latach osiemdziesiątych i jej zły stan techniczny powoduje czę-
ste awarie. Dzięki wsparciu z Polskiego Ładu powstanie nowa, 
bezpieczna i przyjazna środowisku instalacja. Dodatkowo gmina 
rozbuduje pobliski plac zabaw, zmodernizuje drogi dojazdowe do 
niego i doświetli teren. 

50 nowych miejsc dla przedszkolaków w „BAJCE”

Kolejne 2 miliony dla Konstantynowa

Od września do Przedszkola nr 3 BAJKA chodzą 2 dodatkowe gru-
py dzieci. Z końcem sierpnia zakończyła się przebudowa sali gimna-
stycznej, dzięki której powstały nowe pomieszczenia dla oddziałów 
przedszkolnych.

- Z roku na rok jest coraz więcej rodziców, którzy chcą, aby ich po-
ciechy uczęszczały do naszych przedszkoli. Oczywiście bardzo się  
z tego cieszymy, ale żeby przyjąć wszystkie dzieci musieliśmy do-

Budynek CSiR
ma nowy dach!
Dzięki niebagatelnej kwocie w wysokości blisko pół milio-
na złotych z miejskiej kasy, budynek administracyjny CSiR 
może już cieszyć się nowym dachem. Został on pokryty 
trwałą blachą trapezową i częściowo docieplony.

stosować do tego pomieszczenia w „BAJCE”. – mówi burmistrz Kon-
stantynowa Łódzkiego Robert Jakubowski.
Dodatkowo miasto pozyskało 510 tys. zł dofinansowania z Regio-
nalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 
2014-2020 na projekt „Witajcie w naszej BAJCE”. 

- Dzięki niemu pokryjemy koszty funkcjonowania nowych miejsc, 
wyposażymy plac zabaw, kupimy zabawki i pomoce dydaktyczne, 

sfinansujemy zatrudnienie nauczycieli i pra-
cowników obsługi w nowych grupach – tłu-
maczy burmistrz.
Wyremontowane pomieszczenia prezentują 
się okazale, są piękne, kolorowe i nowocze-
sne. Przedszkolaków po przerwie wakacyjnej 
powitał wesoły Minionek, dodając odwagi 
maluszkom, które pierwszy raz poszły do 
„BAJKI”.  
Jeszcze 3 lata temu nasze miasto miało 472 
miejsca w przedszkolach i oddziałach przed-
szkolnych w szkołach podstawowych. Teraz 
jest ich 595, czyli o 123 więcej. 
- To jest nasz sukces – przyznaje Robert Ja-
kubowski. – Gmina nie posyła dzieci do nie-
publicznych przedszkoli, tylko inwestuje we 
własną infrastrukturę. 
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W pierwszą sobotę lipca w ramach Mię-
dzynarodowego Festiwalu Folklorystycz-
nego „POLKA” do naszego miasta zawi-
tali tancerze z najodleglejszych zakątków 
świata. Była to już piąta edycja tego wy-
darzenia w powiecie pabianickim i druga 
w Konstantynowie. 

Festiwal rozpoczął się barwnym korowo-
dem, który wyruszył z placu Kościuszki  
i tanecznym krokiem dotarł do parku przy 
placu Wolności, gdzie wszyscy mogliśmy 
podziwiać niesamowite występy grup 
tanecznych. W tradycyjnych, charakte-
rystycznych dla danego kraju tańcach za-
prezentowały się zespoły z Rumunii, Kenii, 
Indii, Meksyku, Hiszpanii oraz brazylijsko 
- polska „Samba Art” przy żywiołowym 
akompaniamencie grupy perkusyjnej Se-
reia de Varsóvia. Dla licznie zgromadzonej 
publiczności zatańczyły też dwa zespoły  
z Polski: „Bychlewianka” oraz Zespół Pie-
śni i Tańca „Dobroń”. 
Ale „POLKA” to nie tylko korowód i wy-
stępy. Najmłodsi konstantynowianie mogli 

LUDZIE

również wziąć udział w tanecznych warsztatach prowadzonych 
przez zespoły z Indii i Rumunii w Miejskim Ośrodku Kultury. 
Dzięki nim poznali podstawowe kroki tradycyjnych tańców.

Inicjatorem całego wydarzenia jest Radosław 
Kierzek – kierownik Zespołu Pieśni i Tańca 
„Bychlewianka”, ale o to, by „POLKA” 
zagościła w naszym mieście, zadbał 
burmistrz Robert Jakubowski.

- Widząc, jak licznie miesz-
kańcy wzięli udział w festi-
walu, bardzo się cieszę, że 
ta impreza po raz kolejny 
odbywa się w Konstanty-
nowie Łódzkim, dlatego 
zrobimy wszystko, żeby już 
na stałe wpisała się w kalen-
darz wydarzeń kulturalnych 
– mówił podczas tegoroczne-
go koncertu burmistrz. 

Nie pozostaje nam więc nic innego, 
jak odliczać dni do kolejnej „POLKI”.

„Polka” była niesamowita!
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W długi sierpniowy weekend bawiliśmy się 
na imprezach zorganizowanych przez Miej-
ski Ośrodek Kultury i Centrum Ogrodnicze 
Ciepłucha. 

Pierwszego dnia odbył się „Piknik na 4 
łapy”. To wydarzenie już na stałe wpisało 
się w kalendarz letnich imprez miejskich. 
Były pokazy jazdy konnej, szkolenia 
psów, bezpłatne czipowanie zwierząt  
i porady lekarzy weterynarii. Naj-
młodsi mogli wziąć udział w warsz-
tatach artystycznych i spróbować 
jazdy na kucyku czy poskakać na 
dmuchańcach. Jednak najwięk-
szym zainteresowaniem cieszyły 
się alpaki. Można je było pogłaskać  
i nakarmić. Kolejnego dnia na terenie 
centrum ogrodniczego przy ul. Luto-
mierskiej na mieszkańców czekały kon-
certy, konkursy i loterie oraz animacje dla 
dzieci. Wieczór zakończył pokaz fajerwerków.  

Weekend 
z naturą
po raz drugi 
w Konstantynowie
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Młodzież ze Szkoły Podstawowej nr 2 
uczestniczyła w projekcie pt. Akademia 
kompetencji językowych i IT w ramach 
programu „Ponadnarodowej mobilności 
uczniów”, na który szkoła pozyskała po-
nad 170 tys. zł z Europejskiego Funduszu 
Społecznego. Podczas dwutygodniowego 
wyjazdu do Grecji uczniowie poznawa-
li kulturę tego kraju, zwiedzali i uczyli się  
w greckiej szkole.

MIASTO

Uczniowie SP nr 2 
wyjechali do Grecji
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Panie Marta Maroń – pedagog szkolny w SP nr 1, Sylwia Paczkow-
ska – nauczyciel wychowania przedszkolnego w SP nr 2 i Magdale-
na Ignaczak – nauczyciel języka angielskiego w SP nr 5 stres mają już 
za sobą. Wszystkie śpiewająco zdały egzaminy na stopień awansu 
zawodowego i zostały nauczycielami mianowanymi. 

Gratulujemy i życzymy dalszych sukcesów zawodowych!

Od 1 września Przedszkolem nr 1 
pokieruje Renata Nowak, a Przed-
szkolem nr 3 BAJKA Malwina Ku-
śmierczak. W tym roku dobiegł koń-
ca 5-letni okres, na który stanowiska 
te zostały powierzone poprzednim 
dyrektorom – Annie Kijak i Katarzy-
nie Wybrańskiej. 

Na ogłoszone przez gminę kon-
kursy nie wpłynęła żadna oferta, 
dlatego po uzyskaniu pozytywnych 
opinii łódzkiego kuratorium oświaty 
i rad pedagogicznych obu placówek, 
organ prowadzący powierzył tym-
czasowo kierowanie nimi nowym 
dyrektorom.

Zmiany na stanowiskach 
dyrektorów przedszkoli

Renata Nowak to pedagog z ponad 
20-letnim stażem. Ukończyła także 
kurs zarządzania oświatą. 

Malwina Kuśmierczak ma 19-letni 
staż pracy w oświacie. Ukończyła 
studia z psychopedagogiki i peda-
gogiki opiekuńczo-wychowaw-
czej, logopedii i neurologopedii 
oraz kurs z zakresu oligofrenopeda-
gogiki. Obecnie jest w trakcie stu-
diów podyplomowych z organizacji 
i zarządzania oświatą. 
Obie panie są nauczycielami dyplo-
mowanymi, a prywatnie rodowitymi 
konstantynowiankami i spełnionymi 
mamami. Obowiązki dyrektorów będą 
pełniły do końca sierpnia 2023 roku.

Mianowane!

Podopieczni KCPR 
odpoczywali w Ełku
15 dzieci pozostających pod opieką Konstantynowskiego Centrum 
Pomocy Rodzinie wyjechało na kolonie do Ełku. Podczas 10-dnio-
wego turnusu nie zabrakło wielu ciekawych atrakcji. 

Były warsztaty, zajęcia artystyczne, wycieczki i konkursy. Dzieci 
zwiedziły ruiny Zamku Krzyżackiego w Ełku, Rynek Zygmunta Au-
gusta i popłynęły w krótki rejs po Kanale Augustowskim. Piękna 
pogoda pozwoliła na plażowanie i kąpiele w jeziorze. Program kolo-
nii obejmował działania profilaktyczne mające na celu ograniczenie 
ryzykownych zachowań. Wszyscy wrócili uśmiechnięci, wypoczęci 
i pełni energii. 
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Mirosław Sobieraj z Konstantynowem 
Łódzkim związany jest od lat. W 1992 roku 
założył rodzinną firmę JAMIR w Bechci-
cach, która produkuje tradycyjne wędliny. 
Jej wyroby znane są w całym wojewódz-
twie i zdobyły już niejedną nagrodę. Pra-
ca od zawsze była jego pasją, którą teraz 
przekazuje synowi, ale sam nadal chętnie 
udziela się w różnych organizacjach. Od 
10 lat jest wiceprezesem Stowarzyszenia 
Prywatnych Przedsiębiorców Konstan-
tynowa Łódzkiego, członkiem zarządu 
Cechu Przedsiębiorców Branży Mięsnej 
Ziemi Łódzkiej oraz Izby Przedsiębiorców 
i Pracodawców Centralnej Polski. W 2019 
roku otrzymał tytuł Konstantynowskiego 
Lidera Biznesu. Jednak zasługi Mirosława 
Sobieraja to nie tylko prężnie działająca fir-
ma. Jako wnuk zamordowanego policjanta 
Policji Państwowej II RP należy do Stowa-
rzyszenia „Rodzina Policyjna 1939 r.” i za-
biega o to, by pamięć o tragicznej historii 
narodu polskiego przetrwała. W 2016 

roku za tę działalność został odznaczony 
przez Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej 
Złotym Krzyżem Zasługi, otrzymał także 
medal Związku Sybiraków i odznaczenie 
za zasługi dla Miasta Łodzi. Przyjaciele  
i znajomi mówią, że jest nieprawdopodob-
nie wesołym człowiekiem, obdarowanym 
niesamowitym poczuciem humoru. Niko-
mu też nie odmawia pomocy, a wsparcie, 
jakie daje, jest zawsze większe niż ocze-
kiwane. Na co dzień zaraża pozytywną 
energią i entuzjazmem. Konstantynowscy 
radni docenili jego zaangażowanie w roz-
wój naszego miasta i to, że zawsze chętnie 
wspiera sport i kulturę oraz angażuje się  
w akcje charytatywne. Jego wkład w roz-
wój Konstantynowa jest nieoceniony. 

Robert Szklennik to wyjątkowy peda-
gog i wielki autorytet dla pokoleń sportow-
ców. Jest bez wątpienia ojcem konstan-
tynowskiej piłki ręcznej i śmiało można 
powiedzieć, że bez niego tej dyscypliny 
nie byłoby w naszym mieście. Założył SKS  
i MKS Sokół, sekcję piłki ręcznej KKS 
Włókniarz i KS Energetyk Łódź. Zdobył 
trzykrotne Mistrzostwo Okręgu oraz Mi-
strzostwo Polski Młodzików.

Dzieciństwo spędził w Wilnie, a po woj-
nie jako repatriant trafił do Łowicza. Tytuł 
magistra instruktora obronił na Akademii 
Wychowania Fizycznego w Warszawie. 
Sędzią został w 1960 roku, a rok później 
trenerem. Pracę zawodową rozpoczął 
jako nauczyciel Szkoły Podstawowej nr 3  
w Konstantynowie Łódzkim. Potem pra-

cował w Szkole Podstawowej nr 1 i Li-
ceum Ogólnokształcącym. Chętnie udzie-
lał się społecznie w Komisji Sędziowskiej 
i Zarządzie Okręgowego Związku Piłki 
Ręcznej. Był sędzią I i II ligi oraz klasy 
międzynarodowej. Zdobył Złotą i Dia-
mentową Odznakę Związku Piłki Ręcznej  
w Polsce oraz Złoty Krzyż Zasługi. Treno-
wał reprezentantów Polski i czołowych 
zawodników: Wiesława Krygiera, Andrze-
ja Piwońskiego czy Grzegorza Pietrasika. 
To dzięki niemu Konstantynów Łódzki 
znali wszyscy fani piłki ręcznej w Polsce,  
a mecze były prawdziwym świętem dla 
jego mieszkańców. Uczniowie mówią 
o nim, że jest skromnym człowiekiem 
o wielkim sercu. Zawsze ich wspierał  
i wpajał im, że jedynie ciężką pracą moż-
na osiągnąć cel, nie tylko w sporcie, ale  
i w codziennym życiu. Dbał o to, żeby jego 
wychowankowie, rozwijając się sportowo, 
nie zapominali o nauce. Dzięki swojej nie-
zwykłej osobowości ukształtował charak-
ter niejednego młodego człowieka.  

Zasłużeni dla miasta
11 sierpnia 2022 roku radni przyznali tytuły „Zasłużonych dla Miasta Konstantynowa Łódzkiego”. Tym razem otrzymali 
je Mirosław Sobieraj i Robert Szklennik. Uroczyste wręczenie odznaczeń nastąpiło podczas Święta Miasta. 

Z głębokim smutkiem przyjęliśmy wiadomość o śmierci śp. Bogumiła Pychyńskiego Honorowe-
go Obywatela naszego miasta. Pan doktor odszedł 31 sierpnia w wieku 92 lat. 
Śp. Bogumił Pychyński urodził się na Wileńszczyźnie, nieopodal Grodna. Jego rodzice pochodzili 
z Częstochowy, do której powrócili po wojnie. Tam doktor chodził do liceum i zdał maturę. Studia 
medyczne ukończył w Łodzi, a po nich został skierowany do pracy w Konstantynowie Łódzkim. 
Tutaj poznał swoją żonę, założył rodzinę i przez ponad 60 lat opiekował się zdrowiem konstan-
tynowian.  To doktor Pychyński zbudował przychodnię, wyposażył ją w sprzęt diagnostyczny 
i wywalczył aparaturę do ratowania życia. Był radnym 7 kadencji, oficerem Wojska Polskiego, 
Honorowym Obywatelem Ziemi Łódzkiej i miasta Łodzi. Został odznaczony przez Prezydenta 
Rzeczypospolitej Polskiej Złotym Krzyżem Zasługi. 
Zapamiętamy go jako człowieka oddanego swojej służbie i innym ludziom, gotowego nieść po-
moc o każdej porze dnia i nocy, jako osobę pełną energii, pasji i dobrej woli, która tak wiele 
uczyniła dla mieszkańców Konstantynowa Łódzkiego. 

Odszedł człowiek wielkiego serca 
i ogromnych zasług
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W sobotę, 10 września konstan-
tynowscy rolnicy podziękowali za 
tegoroczne zbiory zbóż, warzyw, 
owoców  i miodów. Zgodnie z tradycją 
w kościele pw. Narodzenia Najświętszej 
Maryi Panny odbyła się dziękczynna msza 
święta. Tego dnia parafia obchodziła uroczystość 
swojej patronki, a liturgię odpustową sprawował ks. Arcybiskup Me-
tropolita Łódzki Grzegorz Ryś.

W nabożeństwie wzięli udział przedstawiciele władz i miejskich in-
stytucji. Dożynkowe wieńce przygotowały panie z koła gospodyń 
z Niesięcina.

- W szczególny sposób chciałbym podziękować wam, drodzy rolni-
cy – powiedział burmistrz Robert Jakubowski. - Życzę wam, waszym 
rodzinom i najbliższym zdrowia, wszelkiej pomyślności i tego, żeby 
wasza praca była zawsze doceniana, szanowana i aby przynosiła ob-
fite plony.  Chciałbym też podziękować Zespołowi Ludowemu „Nie-
sięcin”, który przez ostanie lata kontynuuje tę piękną dożynkową tra-
dycję – dodał burmistrz. 

Po mszy ksiądz proboszcz Leszek Kaźmierczak zaprosił wszystkich 
na rodzinny piknik, który parafia przygotowała wspólnie z Miejskim 
Ośrodkiem Kultury. Na mieszkańców czekał ciepły poczęstunek 
- pyszna grochówka z kuchni polowej, swojska kiełbasa i kaszan-
ka z grilla. Czas umiliły występy nowo powstałej scholi parafialnej  
i ZL „Niesięcin”. Dzieci mogły poszaleć na dmuchańcach i wziąć udział  
w warsztatach ekologicznych. 

Święto 
Plonów
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Mieszkańcy Konstantynowa mogą od-
dawać do niego odpady bezpłatnie, ale 
muszą przedstawić poświadczenie, które 
wydaje Urząd Miejski lub, w przypadku 
wspólnot mieszkaniowych, administrator.

- Sprawdzamy, czy osoba oddająca śmie-
ci faktycznie jest mieszkańcem nasze-
go miasta i czy płaci za odbiór odpadów 
komunalnych ze swojej posesji. Nie mo-
żemy pozwolić na to, aby na nasz koszt 
odbierane i wywożone były odpady po-
chodzące na przykład z sąsiednich gmin. 
– mówi Tomasz Wójcicki po. kierownika 
Referatu Ochrony Środowiska. - Bazując 
na doświadczeniu innych samorządów 
prowadzących PSZOK-i, wiemy, że to się 
niestety zdarza, dlatego chcemy uniknąć 
takich sytuacji. 

W punkcie przy ul. Cmentarnej odbiera-
ne są odpady tylko z nieruchomości za-
mieszkałych. Pracownicy PSZOK-u nie 
przyjmują śmieci powstałych w wyniku 
prowadzenia działalności gospodarczej, 
ponieważ odbiór odpadów od przedsię-
biorców odbywa się na podstawie indy-
widualnych umów zawartych przez nich  
z firmami wywozowymi.

W kilku przypadkach obowiązują limity na 
jedno gospodarstwo domowe. Do PSZOK-
-u możemy oddać do 100 kg bioodpadów 
miesięcznie, maksymalnie 4 zużyte opony 
i 1 tonę odpadów budowlanych rocznie,  
(o ile w danym roku nie pobieraliśmy  
w urzędzie worków na gruz typu „big-
-bag”). Jeśli chcemy przywieźć większą 
ilość materiałów budowlanych, możemy to 
zrobić, ale za dodatkową opłatą. 

Natomiast bez ograniczeń przyjmowa-
ne są tworzywa sztuczne, wielomateria-
łowe opakowania, metale, szkło, papier, 
odpady niebezpieczne, igły i strzykawki, 
przeterminowane leki i chemikalia, zużyte 
baterie i akumulatory, sprzęt elektryczny  
i elektroniczny, meble i inne odpady wiel-
kogabarytowe oraz tekstylia i odzież. 

Odpady do PSZOK-u musimy dostarczyć 
i rozładować do odpowiednich pojemni-
ków we własnym zakresie, dlatego warto 
je wcześniej posegregować. 

- Cieszę się, że taki punkt powstał w na-
szym mieście. Dzięki niemu można po-
zbyć się bezproblemowo i bezpłatnie 
kłopotliwych odpadów – opon samocho-
dowych, starych mebli czy telewizora, 
nie czekając na wywóz wielkogabarytów. 
– mówi mieszkaniec, który jako jeden  
z pierwszych klientów postanowił skorzy-
stać z oferty PSZOK-u.

Od otwarcia do punktu zgłosiło się już po-
nad 130 mieszkańców. Najczęściej przywo-

PSZOK już działa!
W lipcu zaczął działać Punkt Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych 
(PSZOK) przy ul. Cmentarnej. Jest on czynny we wtorki i czwartki w godzi-
nach od 8.00 do 15.00 oraz w soboty od godziny 7.00 do 13.00. 

zili oni materiały pochodzące z remontów 
i rozbiórek - papę, ondulinę, styropian oraz 
wielkogabaryty – głównie meble. 

Pojemniki są opróżniane na bieżąco przez 
firmę Remondis, więc nie ma ryzyka, że 
zabraknie miejsca. Czuwają nad tym pra-
cownicy PSZOK-u. 

Szczegółowych informacji udzielają pra-
cownicy Referatu Ochrony Środowiska 
(pok. 7, tel. 42 211 11 73, wew. 155). 

MIASTO



W zeszłym roku dzięki biegowi udało nam się wesprzeć zbiórkę fun-
duszy na operację serca Miłoszka Rybickiego – małego mieszkańca 
naszego miasta. Chłopiec przeszedł w tym roku pierwszy zabieg, ale 
niezbędny jest kolejny, dlatego 2 października znowu pobiegniemy 
dla Miłoszka w rodzinnej sztafecie. 

W ramach wydarzenia odbędzie się bieg dziecięcy na dwóch  dy-
stansach - 200 i 400 metrów oraz bieg główny, czyli sztafeta na 
łącznym dystansie 3200 metrów. Na linii startu spotkają się 62 
czteroosobowe drużyny. Każda osoba z drużyny ma do pokonania 
 2 pętle po 400 metrów. Na miejscu nie zabraknie również animacji 
dla wszystkich! 

Na każdego uczestnika będą czekać przepiękne medale, pakiety 
startowe, a po biegu ciepły posiłek, moc atrakcji i mnóstwo niespo-
dzianek. Do zobaczenia na linii startu w Ośrodku Nad Stawem!

RUNda po 
Kanzasie  
Pobiegniemy po raz drugi!

2 października 
START pierwszego biegu - 10:00

Do zobaczenia!


